
 

 

 

Årsmøte 30.01.23 kl. 19:00 på Trollkroa 

Årsmeldinger fra 2023 

1. Årsmeldinger fra 2023. 

  
Styret har bestått av: 
  
Leder         Harald Enge 
nest leder  Rune Trøan 
sekretær.   Beate Ryen 
Kasserer   Jan Ole Akeren 
Storvilt.      Marius Tuveng 
Småvilt.     Martin Tamnes Krog 
Fisk.           Henrik Røste 
Hund og 
ungdom      Kari Ada Dille  
  
Styret har i året som har gått hatt 4 styremøter og behandlet 32 saker. 
- lerduebanen  
- bronse elgen 
- predator fangst;  
det er de 3 sakene som vi har brukt tid på. 
Ellers så har det vært bra aktivitet i alle utvalgene. vi har fått bra med nye 
medlemmer det siste året, noe som vi har hatt fokus på det her med 
medlemsverving og pleie. 
Beate har gjennom ført jegerprøve kurs med bra deltakelse.  
Vi er også spurt om vi kan bidra med aktiviteter som fiske og leirdueskyting under 
fylkes leiren i 4H i sommer, noe som vi er positive til.  
Vil herved takke styret for samarbeidet i året som har gått, og samtidig takke for 
meg, det har vært et interessant år, vil få ønske det nye styret lykke til. 
 
Dalsbygda 30/1 2024  
styrets leder Harald Enge  

 

Hundeutvalget: 

Hundeutvalget har hatt ett aktivt år. 

Aversjon mot sau om sommeren og aversjon mot rein om høsten og vinteren. 

Aversjon mot sau: 

Os JFF 
2550 OS I ØSTERDALEN 



1. gangs bevis (testet 2 ganger) : 13 stk . 
2. gangs bevis (hvert 2. år)          : 9 stk. 

Aversjon mot rein : 

1. gangs bevis : 76 stk . 
2. gangs bevis : 11 stk . 

 

Totalt overskudd til Os JFF kr. 18. 300,- 

Leder Kari Ada Dille Giæver 

 

Småviltutvalget 

Før sesongen ble det en kveld med rydding av busker og kjerr som vokser på og rundt 
standplass. Deretter ble det en kveld med jegerprøve kandidater.  

Det var satt opp 13 treningskvelder og det er skutt 154 serier + jegerprøve-
kandidatene. Totalt ca 4 200 skudd og dette er en liten nedgang i fra de 2 siste årene.  

Avtalen med Dalsbygda jaktlag har vi hatt i år også, og tror noen benytter seg av 
denne. Siden priser på skudd og duer har gått opp betraktelig, måtte vi øke prisene 
pr. serie i år.  Skudd og duer får vi kjøpt til en grei pris av Tynset JFF.  

Varetellingen viser at det er igjen 4 300 skudd og ca 7 800 duer.  

Leder Martin Krog 

Storviltutvalget 

Det ble et rolig år for Storviltutvalget. Bronseelgen ble ikke arrangert grunnet 
mannskapsmangel og noen uenigheter ved kontrakten. Vi skal prøve og få arrangert 
igjen til vårs. Samarbeidskontrakten med Dalsbygda skytterlag har utgått. Må 
utarbeide en ny avtale med skytterlaget. 

Flere skyttere som representerte Os JFF i NM jaktfelt på Tynset. 

Ellers er det ikke arrangert noen egne mesterskap verken jaktfelt eller elgbane. 
Skytterbanen i Dalsbygda har vært åpen for treninger hver tirsdag og torsdag 
gjennom sommeren i samarbeid med skytterlaget. 

Leder Marius Tuveng 

 

Fiskeutvalget  



Aktiviteten i fiskeutvalget har vert ganske lik årene før.  

Første arrangement for året var isfiskekonkurranse på Åbbårtjønna. Konkurransen 
ble avholdt 06.04.23 (Skjærtorsdag). Arrangementet ble vellykket. Mye folk var 
samlet på isen for å konkurrere. 101 betalende ga en grei inntjening på 
arrangementet. 

Vi avholdt i 2023 også Fiskesommer, men vi ser at arrangementet ikke trekker så mye 
folk som vi kanskje skulle ønske. På dette området bør det vurderes hva vi skal gjøre i 
fremtiden. Mulig arrangementet burde vært bedre annonsert. 

I 2023 ble det satt ut fisk i Åbbårtjønna. Det ble hentet 200 Ørret på Evenstad, og alle 
overlevde ferden opp Østerdalen. Fisken ble satt ut 14.06. Tjønna ble stengt for fiske 
en periode i sammenheng med dette.  

Det ble solgt 88 fiskekort i Åbbortjønna ila. 2023. salget endte med en 
nettoomsetning på 8075 kroner.  

Leder Henrik Røste 

 

Kurs: 

Det er blitt arrangert et jegerprøvekurs med 13 deltakere der 12 gikk opp til prøve. Nr. 
13 måtte hoppe av kurset pga. skade. Fortsetter forhåpentligvis til neste år.   
Det er dømt en bevegelig blodsporprøve. 

 

 

2. Revidert regnskap fra 2023. 
 


